
PROTOKÓŁ NR XLIX/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 13 sierpnia 2010 roku 
 
Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 13 
sierpnia 2010 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 
Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1000 do godz. 1130. 
 
Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 
Przewodniczący Rady otwierając sesję stwierdził na podstawie listy obecności 
/załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali 
obecnych było 11 radnych na ustawowy skład liczbowy 15.  
 
W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 
2. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 
3. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Iwona Kieszek 
4. Kierownik Posterunku Policji   aspirant Janusz Dobrosz 
5. Radca prawny UMiG    mec. Marian Seweryn 
6. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg listy obecności /załącznik nr 2/ do niniejszego 
protokołu. 

7. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 
 

PKT 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłoszenie kandydatury na 
sekretarza obrad. Radna p. Dudek Teresa zgłosiła kandydaturę radnego p. 
Tomczyka Kazimierza, który wyraziła zgodę. W głosowaniu za – 11 na stan 
obecnych 11 radnych p. Kazimierz Tomczyk został sekretarzem obrad. 
 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że każdy z radnych otrzymał w 
ustawowym terminie proponowany porządek obrad i zapytał czy są uwagi lub 
propozycje do proponowanego porządku obrad. Radni uwag nie wnieśli. 
Przewodniczący Rady Miejskiej postawił wniosek aby z proponowanego 
porządku obrad wycofać ppkt. mówiący o podjęciu uchwały w sprawie 
uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Wola Pobiedzińska i na to miejsce w 
związku z tym, że do Rady wpłynął wniosek ZUK w sprawie przedłużenia 
obowiązujących taryf za zużycie wody i odprowadzenie ścieków podjąć 
uchwałę w powyższej sprawie. Przystąpiono do głosowania w/w wniosku. W 



głosowaniu za 11 na stan obecnych 11 radnych przyjęto wniosek 
Przewodniczącego Rady o zmianę w porządku obrad. Przewodniczący Rady 
poprosił o przegłosowanie porządku obrad z naniesionymi poprawkami. W 
głosowaniu za – 11 na stan obecnych 11 radnych przyjęto proponowany 
porządek obrad w następującym brzmieniu: 
1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 
międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok; 

b) przedłużenia obowiązujących taryf za zużycie wody i odprowadzenie 
ścieków; 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

 
PKT 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji 
Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zapytał czy są uwagi lub 
zastrzeżenia do protokołu. Uwag i zastrzeżeń nie zgłoszono, przystąpiono do 
głosowania nad przyjęciem protokołu. W głosowaniu za – 11 na stan obecnych 
11 radnych protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 
 

PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p. Król 
Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się w 
dniu 12 sierpnia 2010 roku i było to wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady 
na którym omawiano następujące sprawy: 

1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 
2. Zapoznanie się z wnioskiem Zakładu Usług Komunalnych – 

Gospodarstwo Pomocnicze w sprawie przedłużenia na okres od dnia 
01.10.2010 roku do dnia 31.12.2010 roku taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 
Skarbnik p. Ewa Bator przedstawiła zmiany w budżecie na 2010 rok. 
Poinformowała, że dochody gminy zmniejsza się o kwotę 603 600 zł i łączne 



dochody ustala się w kwocie 18 299 243 zł. Wydatki zmniejsza się o kwotę 
640 000 zł i łączne wydatki ustala się na kwotę 19 835 030 zł. Omówiła 
załączniki do uchwały min. poinformowała, że wprowadza się do realizacji 
nowe zadania inwestycyjne tj. Budowa awaryjnej studni głębinowej w msc. 
Prosna (dokumentacja) na kwotę 5 000 zł, nowe zadanie inwestycyjne pn. 
Przebudowa drogi gminnej Rokitnica – Godzimierz na kwotę 150 000 zł, nowe 
zadanie inwestycyjne pn. Zakup kserokopiarki dla UMiG na kwotę 20 000 zł, 
zadanie na 2011 rok pod nazwą dotacja dla Samorządu Województwa 
Mazowieckiego na inwestycje z przeznaczeniem na budowę nowego przebiegu 
drogi wojewódzkiej nr 728 w Nowym Mieście nad Pilicą na kwotę 130 000 zł. 
W związku z zaistniałymi zmianami zmniejsza się deficyt budżetu o kwotę 
36 400 zł i wynosi 1 535 787 zł. Członkowie komisji nie wnieśli uwag do 
przedstawionego projektu uchwały. 
Członkowie Komisji zapoznali się z wnioskiem Zakładu Usług Komunalnych – 
Gospodarstwo Pomocnicze w sprawie przedłużenia na okres od dnia 01.10.2010 
roku do dnia 31.12.2010 roku taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków. Następnie zapoznali się z przygotowanym 
projektem uchwały w w.w sprawie W głosowaniu z jednym głosem 
wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowano powyższy projekt uchwały. 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. 
Robert Sierajewski zapoznał Komisję z wnioskami które przedłożył radny Lech 
Staniszewski z prośbą o odczytanie oraz z przekazanymi życzeniami z okazji 
Święta Policji jakie przesłał w imieniu Komisji.  
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że w 
związku z wnioskiem o remont dróg powiatowych stosowne pismo zostało 
przesłane do Zarządu Dróg Powiatowych. Obecny na Komisji radny p. Dariusz 
Dziurowicz zwrócił się z prośbą do Pani Burmistrz, żeby wystosowała pismo do 
dyrekcji Poczty do Radomia w sprawie zmiany godzin pracy poczty. Poczta 
czynna jest do godz. 1500 i niestety ale mieszkańcy mają problem z dotarciem na 
czas, aby cokolwiek nadać. Więc ma propozycję żeby Poczta zaczynała pracę 
godzinę później i pracowała wtedy do godz. 1600. On sam osobiście dzwonił w 
tej sprawie ale nie ma efektów. Pytań do komisji nie stwierdzono. 
 

PKT 5 
Burmistrz Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie z działalności za 
okres międzysesyjny tj. od dnia 9 lipca 2010 roku do dnia 13 sierpnia 2010 
roku: 

1. Burmistrz poinformowała, że w dniach 26 czerwca – 5 lipca 2010 roku 
uczniowie Publicznej Szkoły Podstawowej im. Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego w Nowym Mieście nad Pilicą uczestniczyli w obozie 
języka angielskiego, który został zrealizowany w ramach Projektu 
„Szkoła naszą szansą”, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego. 



2. Także w dniach od 6 do 15 lipca 2010 roku w ramach Projektu „Wiedza 
moją szansą”, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego, do realizacji którego przystąpiło Publiczne Gimnazjum im. 
Karola Wojtyły w Nowym Mieście nad Pilicą, grupa 45 uczniów z klas 
pierwszej i drugiej uczestniczyła w obozie językowym we 
Władysławowie.  

3. W dniu 14 lipca 2010 roku odbyła się akcja biegowa "MAZOWSZE 
BIEGNIE DLA PIOTRUSIA". Start spod UMiG. Zbiórka pieniędzy na 
leczenie dla chorego Piotrusia Doroby. 

4. W dniu 17 i 30 lipca 2010 roku na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
mieliśmy przyjemność oglądać uczestników Międzynarodowego Wyścigu 
Kolarskiego "Dookoła Mazowsza". Wyścig odbył się pod honorowym 
patronatem Marszałka Województwa Mazowieckiego Pana Adama 
Struzika. Organizatorem obydwu wyścigów było Stowarzyszenie 
Wspierania i Rozwoju Sportu "Mazovia Team". 

5. W dniu 19 lipca 2010 roku została podpisana umowa z wyłonioną w 
drodze przetargu nieograniczonego firmą Zakład Usług Wodociągowo 
Hydraulicznych z Moszczenicy na kwotę 168 074,26 zł. brutto na 
wykonanie sieci wodociągowej wraz z przyłączami we wsi Wólka 
Ligęzowska, z terminem realizacji do 31.08.2010r. 

6. W dniu 19 lipca 2010 roku rozstrzygnięty został przetarg nieograniczony 
na budowę sieci wodociągowej z przyłączami na odcinku Łęgonice – 
Nowe Miasto nad Pilicą. Wpłynęły 3 oferty. Cena najniższa – 156 403,25 
zł brutto. Podpisanie umowy nastąpi w dniu 16.08.2010r. z firmą 
Instalatorstwo Sanitarne i Ogrzewania Paweł Iwanicki Wólka Gostomska 
z terminem realizacji do 10.09.2010r. 

7. W dniu 19 lipca 2010 roku rozstrzygnięty został przetarg nieograniczony na 
budowę sieci wodociągowej z przyłączami na odcinku Rudki – Nowe Strzałki. 
Wpłynęło 5 ofert. Cena najniższa – 126 793,50 zł. brutto. Podpisanie umowy 
nastąpi w dniu 16.08.2010r. z firmą Zakład Wodno – Kanalizacyjny Krzysztof 
Machnicki Skierniewice z terminem realizacji do 10.09.2010r. 

8. W dniu 24 lipca 2010 roku, na boisku ORLIK odbył się Turniej Piłki 
Nożnej o Puchar Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. W 
turnieju wzięło udział 8 drużyn młodzieżowych. Wcześniej odbyły się 
takie turnieje dla uczniów szkół podstawowych i gimnazjum. 

9. W dniu 26 lipca 2010 roku otwarto oferty na zagospodarowanie szlaku 
turystycznego we wsi Pobiedna. Wpłynęły 2 oferty. Tańsza za kwotę 
brutto 365 214,78 zł. Droższa za kwotę 433 386,26 zł. 

10.  Burmistrz poinformowała, że w dniu 26 lipca uczestniczyła w obchodach 
Święta Policji. W imieniu Radnych , Pracowników UMiG oraz własnym 
złożyła jeszcze raz na ręce Pana Kierownika życzenia wszystkim 
policjantom pracującym na terenie naszej gminy.  

 



11. W dniu 27 lipca 2010 roku otwarto oferty na zagospodarowanie placu 
przy ulicy Góra w Nowym Mieście nad Pilicą. Wpłynęły 3 oferty. 
Wybrano najtańszą przedstawioną przez Centrum Kostki Brukowej s. c., 
Janusz Oparcik, Agnieszka Marcinkiewicz z Radomia za kwotę brutto 
234 036,83 zł. 

12. W dniu 28 lipca 2010 roku dokonano odbioru przebudowanej drogi 
powiatowej Nr 1688W Nowe Miasto nad Pilicą – Domaniewice w 
miejscowości Łęgonice. Wykonano nawierzchnię bitumiczną na dł. 670 
mb z obustronnymi poboczami z destruktu. Wartość zadania 190.630,54 
zł brutto.  

13. W lipcu 2010 roku ogłoszony został przetarg ustny nieograniczony na 
zbycie nieruchomości w Nowym Mieście nad Pilicą (ul. Czereśniowa, 
Morelowa, Malinowa), oraz we wsi Sacin i Rosocha. Przetarg odbędzie 
się w dniu 20 sierpnia 2010 roku w UMiG.  

14. W dniu 5 sierpnia 2010 roku otwarto oferty na zagospodarowanie placu 
w centrum wsi Żdżary. Wpłynęło 5 ofert. Wybrano najtańszą 
przedstawioną przez Centrum Kostki Brukowej s. c., Janusz Oparcik, 
Agnieszka Marcinkiewicz z Radomia za kwotę brutto 355 918,42 zł. 

15. Burmistrz p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że w dniu 6 sierpnia 
2010 roku  odbyło się spotkanie z Wojewodą Mazowieckim w sprawie 
lotniska. Lotnisko powinno być przejęte do 10 sierpnia a nie jest. Gmina 
dostała pismo, że termin przejęcia został przedłużony o rok. 

16. W dniu 9 sierpnia 2010 roku dokonano odbioru I etapu kanalizacji 
sanitarnej wraz z przyłączami przy ul. Góra w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Pierwszy etap - "Rynek" obejmował sieć o dł. 140 m oraz 5 szt. 
przyłączy. Wartość wykonanych robót I etapu wyniosła 53.226,17 zł. 
Projekt kanalizacji sanitarnej ul. Góra zaplanowano do realizacji w 2011 
r., ale z uwagi na to, iż można było pozyskać pieniądze na 
zagospodarowanie placu przy ul. Góra, inwestycję tę podzielono na dwa 
etapy. W związku z planowanymi pracami polegającymi na 
zagospodarowaniu rynku przy ul. Góra nową infrastrukturą m. in. nowymi 
chodnikami i ławeczkami oraz nową szatą zieleni, konieczne było 
wykonanie instalacji kanalizacyjnej na tym terenie w 2010 r. Drugi etap 
kanalizacji będzie wykonany w 2011 r.  

17. W dniu 11 sierpnia 2010 roku ogłoszony został przetarg nieograniczony 
na rozbiórkę drewnianego mostu, częściowo zawalonego, na rzece Pilicy 
w miejscowości Gostomia. Termin składania ofert upływa 26 sierpnia 
2010 roku. 

18. Burmistrz Miasta i Gminy poinformowała, odnowiony został budynek 
strażnicy OSP w miejscowości Żdżary, wymienione zostały także okna od 
strony drogi 707. Farba na ten cel została pozyskana od sponsora, należy 
zaznaczyć, że koszt jej zakupu to kwota około 10 000 zł.  Gmina 



sfinansowała natomiast wykonanie malowania, a zarząd OSP Żdżary 
wymianę okien.  

19. Burmistrz poinformowała, że w dniu 15 sierpnia 2010 roku w Kościele 
Parafialnym w Nowym Mieście nad Pilicą odbędą się uroczystości 
patriotyczno – religijne upamiętniające rocznicę Bitwy Warszawskiej. 

20. W dniu 28 sierpnia 2010 roku w parku miejskim w Nowym Mieście nad 
Pilicą odbędą się Gminne Dożynki połączone z festynem Pożegnanie lata. 

21. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska że w związku ze 
spisem rolnym już rozpoczął się obchód przedspisowy. Spis rolny 
zaplanowany jest na wrzesień-październik 2010 rok. Rachmistrze spisowi 
posiadają identyfikatory ze zdjęciem, pieczątką i podpisem Dyrektora 
Głównego Urzędu Statystycznego w Warszawie.  

 
PKT 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował o 
konieczności złożenia oświadczeń majątkowych radnych termin składania 
oświadczeń do 12 września 2010 roku. Poinformował o piśmie Starosty 
Grójeckiego w sprawie organizacji XII Powiatowych Samorządowych 
Zawodów Strzeleckich o „Puchar Starosty Grójeckiego i o „Puchar 
Przewodniczącego Rady Powiatu”, które odbędą się w dniu 28 sierpnia 2010 
roku w Warce. Stwierdził, że w tym roku tak jak i w ubiegłym radni wezmą 
udział. Poinformowała o swoim udziale w przetargu. Przekazał sołtysom aby w 
przerwie zgłosili się do p. Kozickiej po odbiór plakatów z programem Dożynek. 
Następnie udzielił głosu Kierownikowi Posterunku Policji aspirantowi 
Januszowi Dobroszowi. Kierownik Posterunku Policji zaapelował do sołtysów 
aby przekazali mieszkańcom, żeby nie wpuszczali do domów obcych 
nieznanych ludzi, ponieważ zdarzają się sytuacje, że wchodzą osoby 
przedstawiające się za hydraulików czy inkasentów i okradają starsze osoby. 
Takie incydenty mają miejsce na terenie naszej Gminy. Prosi aby w okresie 
spisu rolnego również sprawdzać kto odwiedza nasze domy, jeżeli mieszkańcy 
nie są pewni czy jest to rachmistrz czy inna osoba to prosi żeby dzwonić do 
Urzędu i zapytać czy taka osoba jest rachmistrzem.  
Odnośnie bezpieczeństwa na drogach to prosi jeszcze raz, żeby Rada i p. 
Burmistrz rozważyli sprawę ustawienia jakiś znaków – informacji (o których 
wspominał wcześniej) po to, by więcej nie dochodziło do tak tragicznych 
sytuacji jakie zdarzają się coraz częściej na terenie naszej Gminy. Może takie 
informacje powstrzymałyby, co niektórych od szybkiej i nierozważnej jazdy. 
 

PKT 7a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok. Skarbnik 
Miasta i Gminy omówiła projekt uchwały. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono 
do głosowania nad w/w projektem uchwały w głosowaniu za 11, na stan 



obecnych 11 radnych uchwalono uchwałę Nr XLIX/305/2010 w przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
PKT 7b 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie przedłużenia obowiązujących taryf za zużycie wody i 
odprowadzanie ścieków. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania 
nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 11, na stan obecnych 11 
radnych uchwalono uchwałę Nr XLIX/306/2010 w przedmiotowej sprawie. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

PKT 8 
Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 

PKT 9 
Pan Franciszek Kozera sołtys wsi Wola Pobiedzińska zaapelował do sołtysów, 
żeby w związku z nadchodzącymi dożynkami wsie pochwaliły się wieńcami czy 
innymi regionalnymi rzeczami. 
Porządek obrad został wyczerpany, Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji 
Rady. Szczegółowy przebieg obrad zawarty jest na zapisie w dyktafonie i 
stanowi integralną część protokołu. 
 
 
Protokołowała        Przewodniczył 
 
Iwona Lepa 
 


